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 پشت پرده لغو بازی های 
لیگ برتر بسکتبال

ایسنا: مسئــول کمیته مسابقات فدراسیون 
بسکتبال گفت: ما با تایید پزشک مورد اعتماد 
فدراسیون بازی ها را به خاطر کرونا لغو کردیم اما 
متاسفانه برخی ها به دنبال حاشیه هستند. پس 
از لغو دیدار تیم های خانه بسکتبال خوزستان 
و ذوب آهن اصفهان از هفته نخست رقابت های 
لیگ برتر بسکتبال مردان، شائبه هایی توسط 
مسئولان تیم ذوب آهن مبنی بر لغو این دیدار 
به دلیل نرسیدن بازیکنان خارجی تیم خوزستان 
مطرح شد که این موضوع توسط فدراسیون 
بسکتبال تکذیب شد. موضوع از آنجا شروع 
شد که مسئولان تیم خانه بسکتبال خوزستان 
اعلام کردند با وجود واکسیناسیون عمومی، 
بیش از ۷ بازیکن این تیم به کرونا مبتلا شده اند 
و طبق قانون مسابقات، نمی توانند دیدار با تیم 
ذوب آهن شرکت کنند که این موضوع با اعتراض 
غیررسمی مسئولان تیم اصفهانی همراه شد. 
فرهاد زحمتکش مسئول کمیتــه مســابقات 
فدراسیون در این مورد اظهارکرد: دلیل لغو این 
دیدار همانند بازی گذشته مثبت بودن تست 
بازیکنان تیم خوزستان بود و هیچ دلیل دیگری 
ندارد. او در مورد شائبه های ایجاد شده نیز توضیح 
داد: متاسفانه یکسری افراد به دنبال حاشیه سازی 
هستند. ما با تایید پزشک مورد اعتماد فدراسیون 
تصمیمات را اتخاذ می کنیم و هیچ دلیلی برای کار 
غیرحرفه ای نیست. مثبت بودن تست بازیکنان 
خوزستان به تایید پزشک فدراسیون رسیده است.

خارجازمستطیلسبز

بازگشت ملی پوش اخراجی به 
اردوی تیم ملی وزنه برداری بانوان 
فدراسیون وزنه برداری ایران اسامی ملی پوشان 
دعوت شده به اردوی بانوان را اعلام کرد. حضور 
ابریشم ارجمندخواه بین نفرات دعوت شده، 
شائبه های زیادی را به وجود آورده است. فردی 
که از ۲ سال پیش مغضوب فدراسیون نشین ها 
بود و حالا این طور که پیدا است، بدون سروصدا به 
جمع دیگر ملی پوشان اضافه شده است. همه چیز 
از سال ۲۰۱۹ شروع شد. ابریشم ارجمندخواه 
فقط چندماه پس از حضور در رقابت های جهانی 
وزنه برداری تایلند، بدون اطلاع فدراسیون، 
به همراه مریم امرا... )سرمربی وقت تیم ملی بانوان 
وزنه برداری( و با هزینه شخصی راهی مسابقات 
بین المللی امارات شد. اتفاقی که خوشایند 
مسئولان فدراسیون نبود و ماجرا نهایتا با اخراج 
این ۲ نفر از تیم ملی بانوان خاتمه پیدا کرد. ابریشم 
ارجمندخواه ظرف ۲ سال گذشته در هیچ رقابت 
بین المللی وزنه برداری حضور نداشته است و در 
ماه های گذشته نیز، سراغ رشته هایی مثل کیک 
بوکسینگ و کراسفیت رفته بود! حالا به یکباره 
اسم این ورزشکار جنجالی در لیست ملی پوشان 
وزنه برداری بانوان در اردوی جدید دیده می شود. 

دیـــدگــاه

باشگاه هایی که از لحاظ مالی شرایط بهتری دارند در فصل 
نقل وانتقالات عملکرد بهتری دارند و می توانند بازیکنان بهتری 
جذب کنند. در لیگ برتر ایران نهایتا ۳۰ تا ۳۵ بازیکن تاثیرگذار 
داریم و دیگر بازیکنان در سطوح متوسط و سایه هستند. تیمی 
که ۵ بازیکن موثر و حتی بیشتر از پنج بازیکن جذب کند برای 
رسیدن به قهرمانی بخت بیشتری خواهد داشت. در اینجا سرمربی 
و دستیارانش نقش خاصی نخواهند داشت. سرمربی تیم آخر هم 
می تواند با حضور بازیکنان کلیدی و آماده لیگ برتر همان نتایجی 
را کسب کند که سرمربی تیم اول به دست آورده است. وقتی در 
کلاس های مربیگری مدرسان تغییر نمی کنند و انتقال دانش 
مربیگری برای دادن مدرک A آسیا مانند گذشته است سطح علم 
مربیان لیگ برتر تفاوتی باهم نمی کند. در این بین مربیان براساس 
روابط اجتماعی، مدیریتی و حتی سیاسی صاحب موقعیت شغلی 
می شوند. انتخاب سرمربی هم به کارنامه نیست و اگر چنین بود 
در یک فصل یک مربی در سه تیم کار نمی کرد. در خارج از ایران 
وقتی سرمربی تیمی نتیجه نمی گیرد مدتی به خود استراحت 
می دهد و در کلاس های مربیگری تکمیلی شرکت می کند تا 
متوجه ایرادهایش شود و علم خود را به روز کند. در داخل کشور 
چنین موضوعی وجود ندارد و انتخاب سرمربیان براساس اتفاقات 
رقم می خورد و قابل پیش بینی نیست. فوتبال باشگاهی ایران فاقد 
بزرگتر است. منظور از بزرگتر قانون است. قانونی وجود ندارد که 
پایبندی به آن دیده و حس شود. اگر اجرای قانون را در فوتبال 
ایران مشاهده می کردیم در فصل نقل وانتقالات شاهد اتفاقات 
بهتری بودیم. بسیاری از بازیکنان کلیدی تیم ها به راحتی فروخته 
می شوند و جایگزین برای آنها جذب نمی شوند. در این بین تیمی 
که پول بیشتری داشته باشد موفق تر عمل می کند. برای بازیکنانی 
که پیشنهاد خارجی داشته باشند هم با توجه به نوع پیشنهاد 
تصمیم گیری انجام می شود. آنها نگاهی به هواداران و وضعیت 
تیم نمی کنند. وقتی همه نمایندگان ایران حذف می شوند و 
قهرمانی در سطح قاره نمی آوریم جای خالی بازیکنان کلیدی 
حس می شود. قهرمان پنج دوره اخیر لیگ برتر که قهرمانی با 
اختلاف فاحش امتیازی را تجربه کرده با اختلاف سه گل مغلوب 
نماینده عربستان می شود توهین نانوشته ای را متحمل شدیم. 
بازیکنان تاثیرگذاری در سال های اخیر به فروش رفته اند و برای 
آنها جایگزین نداشتیم. باشگاه های ایرانی منتظر هستند به آنها 
پیشنهاد داده شود، به راحتی بازیکن را ترانسفر می کنند. خروج 
بازیکنان کلیدی باعث خالی شدن لیگ برتر از مهره های تاثیرگذار 
می شود و برای همین شاهد افت کیفی مسابقات هستیم. اگر 
بازیکنان ایرانی تا این اندازه خوب هستند چرا به سادگی به آنها 
اجازه جدایی داده می شود؟ چنین اتفاقی در باشگاه های اروپایی 
رخ نمی دهد و بازیکنان ستاره و محوری خود را نمی فروشند مگر 
به قیمتی که بتوانند با آن بتوانند در جایگزینی جای خالی دچار 
مشکل نشوند. جدایی شجاع خلیل زاده، مهدی قائدی، احمد 
نوراللهی، محمدحسین کنعانی زادگان، امید ابراهیمی، علی 
کریمی، مجید حسینی و... از فوتبال ایران با هدف استراتژیک 
بوده و اگر این اتفاق فنی بود شاهد تمدید قرارداد بازیکنانی که در 
گذشته جدا شدند، بودیم، اما با قراردادی آزاد راهی اروپا می شوند 

یا پس از مدتی بازمی گردند.

فوتبال باشگاهی، بزرگتر ندارد  فوتبال خصوصا  اهالی  اخیر  روزهای  در 
پیشکسوتان و... پرسپولیس در خصوص حذف 
شاگردان گل محمدی از لیگ قهرمانان آسیا 
صحبت کرده اند. سهراب انتظاری نیز در این 

خصوص پاسخگوی سوالات بود. 
 حذف پرسپولیس از لیگ قهرمانان 

حاشیه هایی به دنبال داشت! 
 انتقادات و هجمه های شدیدی علیه بازیکنان 
و کادرفنی پرسپولیس به دلیل شکست مقابل 
الهلال صورت گرفت و به نظرم زیاده روی و 
تندروی جای انتقاد منطقی را گرفت. تیمی 
که در پنج دوره اخیر لیگ برتر قهرمان شده 
و دو فینال لیگ قهرمانان آسیا را تجربه کرده 
مستحق چنین رفتاری نیست. شرایط نماینده 
کشورمان با حریفش قابل مقایسه نبود. الهلال 
با صرف هزینه های فراوان، برنامه ریزی بهتر به 
مصاف تیمی رفت که تنها یک بازی رسمی انجام 

داده بود.
 عملکرد پرسپولیس در نقل وانتقالات 

چگونه بود؟
پرسپولیس در فصل نقل وانتقالات بازیکنان 
تاثیرگذاری چون محمدحسین کنعانی زادگان، 
احمد نوراللهی و شهریار مغانلو را از دست داد و 
اگرچه نفراتی را جایگزین کرده اما آنها فرصت 
نکردند تا در بازی های رسمی با دیگر نفرات 
هماهنگ شوند. در مقابل الهلال بازیکنان مطرحی 
را به تیمش اضافه کرد و دو ماه است در شرایط 
مسابقه قرار دارد. در بازی های رسمی بازیکنان 
پس از چند هفته با یکدیگر هماهنگ می شوند. 
فراموش نکنیم بازی در عربستان برگزار شد 
و حتی ۱۰ درصد ورزشگاه هم به تماشاگران 

پرسپولیس داده نشد.
 به هرحال فشار زیادی روی بازیکنان و 

کادرفنی است! 
زندگــی برای پرسپولیس بــه پایــان نرسید 
و با یک شکست بهار این تیم خزان نشده است. 
سرخ پوشان از اعتبار فوتبال ایران بیش از بضاعت 
خود دفاع کردند و نباید فشار ناجوانمردانه ای به 
کادرفنی و بازیکنان آورد. فراموش نکنیم نه تنها 
پرسپولیس بلکه دیگر نمایندگان ایران نتوانستند 
برابر هیچ حریفی از امتیاز میزبانی استفاده کنند و 
در این زمینه فدراسیون فوتبال قصور کرده است. 
کسی قصد ندارد تا حذف نمایندگان کشورمان را 

بر گردن کسی بیندازد. 

گفــتوگــو
سهراب انتظاری: 

 اعتبار پرسپولیس 
با یک شکست 

زیرسوال نمی رود!

تسنیم: تیم فوتبال پرسپولیس بعداز یک روز استراحت، 
تمرینات خود را از آغاز کرد. سرخپوشان پایتخت زیرنظر 
کادرفنی به تمرین پرداختند. تمرین با گرم کردن و کار با 
وزنه در سالن بدنسازی و زیرنظر مربی بدنساز تیم آغاز شد و 
بازیکنان پس از ۲۵ دقیقه، راهی زمین چمن ورزشگاه شدند. 
پاسکاری های تحت فشار در قالب دو گروه و فوتبال درون 
تیمی در دستور کار قرار گرفت و پس از آن، کارهای هدفمند 
و تاکتیکی در برنامه بود که طی آن،  کادرفنی نکات لازم را به 
بازیکنان انتقال داد. همه بازیکنان در کلیه بخش های تمرین 
۹۰ دقیقه ای بدون مشکل حضور داشتند. مهدی مهدی خانی 
هم تمرینات اختصاصی خود را زیرنظر کادرپزشکی انجام داد تا 
هرچه زودتر به آمادگی لازم برسد و در تمرینات گروهی شرکت 
کند. پرسپولیس تا قبل از سفر به اهواز که پنجشنبه انجام خواهد 
شد، دو جلسه تمرینی در برنامه دارد و بعدازظهر پنجشنبه هفته 

جاری، تهران را به مقصد اهواز ترک خواهد کرد.

بارتومئو که سال گذشته بعد از دو دوره ریاست در نیوکمپ 
آبی و اناری ها را ترک کرد و جای خود را به خوان.لاپورتا 
داد، بارسلونا را با کلی بدهی و مشکلات مالی تنها گذاشت. 
مدیریت نادرست او به خصوص در حوزه خرید بازیکن و تعیین 
حقوق های هنگفت برای بعضی از بازیکنان، بارسلونا را به جایی 
رساند که برای فرار از ورشکستگی چاره ای جز قطع همکاری 
با لیونل مسی و کم کردن حقوق بازیکنانش نداشت و پیکه 
هم یکی از کسانی بوده که برای کمک به باشگاه حاضر شده 
حقوقش را کاهش دهد. در این بین؛ مدیریت بارتومئو نقاط 
تاریک دیگری هم داشته که فقط پیکه و دیگر اعضای باشگاه 
که از نزدیک در جریان امور بودند از آنها اطلاع دارند. پیکه 
در گفت و گو با یکی از چهره های سرشناس فضای مجازی در 
کاتالونیا به نام ایبای .یانوس درباره گفت و گوی اخیر بارتومئو 
با شبکه Esport۳ اسپانیا )بارتومئو در آن مصاحبه بابت 
برکنارنکردن سرمربی وقت تیم ارنستو والورده پس از باخت 4 بر 
صفر مقابل لیورپول در لیگ قهرمانان اروپا ابراز پشیمان کرد، 
عملکرد بارسلونا با کیکه ستین را بسیار 
بد توصیــف و احـداث استادیوم 
جدید که در دستــور کار رئیس 
جدید باشگاه قرار گـرفته است 
را غیرضروری دانست( به رئیس 
سابق آبـی و اناری ها تاخت و 
گــفت: »شنیـده ام کــه 
بارتومئو صحبت کــرده 
است. اگر من بخواهم 
دهــان بازکنم، 
منفجر می شوم. 
حرف هــایش 
حــرص مــرا 

درمی آورد.« 

فوتبالداخلی

بیــنالــملل

جلالچراغپور
کارشناس فوتبال   

مدیرعامل باشگاه تراکتور از آخرین وضعیت پنجره این 
باشگاه صحبت کرد. جمشید نظمی اظهارداشت: ما با طلبکارانی 
که پرونده شکایتشان باعث بسته شدن پنجره شده بود تسویه 
حساب کردیم و مدارک و مستندات لازم را برای بازشدن 
پنجره ارسال کردیم و از اینجا به بعد دیگر کاری از دست ما 
ساخته نیست و منتظریم که اعلام شود پنجره ما بازشده و اجازه 
ثبت قرارداد با بازیکنان جدید را داریم. هر کاری که باید انجام 
می دادیم انجام شده است و از اینجا به بعد دیگر در اختیار ما 

نیست. وی در مورد وضعیت پنجره داخلی تراکتور هم توضیح 
داد: این مورد تقریبا حل شده است و دغدغه ای بابت آن نداریم 
و فقط منتظر پنجره خارجی هستیم. با طلبکاران داخلی تقریبا 
به توافق رسیدیم و بدون هیچ مشکلی این موضوع برطرف 
خواهد شد. مدیرعامل تراکتور در مورد اینکه ممکن است در 
بازی با گل گهر نفرات جدید را در اختیار نداشته باشند هم گفت: 
فکر می کنم این مشکل برطرف شود و ما اگر صبح روز بازی هم 
قرارداد بازیکنان جدید را ثبت کنیم می توانیم از آنها در بازی با 

گل گهر استفاده کنیم ولی اگر هم نشد مشکلی نیست و آمادگی 
این را داریم که بدون خریدهای جدید به مصاف گل گهر برویم 
و از این جهت هم مشکل خاصی وجود ندارد. نظمی در مورد 
شرایط تراکتور فصل جدید عنوان کرد: خداراشکر تیم به یک 
آرامش خوبی رسیده و تمرینات به شکل منظم و به بهترین نحو 
انجام می شود. ما به بازیکنان و کادرفنی اعتماد کامل داریم. 
وی در مورد وضعیت حبیب فرعباسی توضیح داد: ما در مورد 
فرعباسی شکایت خودمان را به کمیته تعیین وضعیت انجام 
دادیم و منتظریم حکم در این خصوص صادر شود. مدیرعامل 
تراکتور در مورد زمان بازگشت زنوزی به ایران گفت: من 
همین قدر می دانم که قرار است به ایران بیایند ولی زمان دقیقش 

را اطلاعی ندارم.

جمشید نظمی: 

تاریخ بازگشت »زنوزی« به ایران مشخص نیست! 

    کاپیتان 
مسعود شجاعی با تصمیم ساکت الهامی در ترکیب 
اصلی نساجی حضور داشت و جلوتر از سایر بازیکنان 
و به عنوان کاپیتان تیم میزبان وارد زمین شد. شجاعی 
برخلاف این چند سال اخیر در نساجی به جای شماره 7،  

شماره 77 نساجی به او تعلق گرفته است.

         اندیکا
۱۲مهرماه زلــزلــه ای به بزرگـی  ۵.7 ریشتر در مرز 
استان های خوزستان و چهارمحال وبختیاری رخ داد که 
طی آن ۱30 روستای شهرستان اندیکا براثر زلزله دچار 
خسارت شدند. بازیکنان نفت مسجدسلیمان طی اقدامی 

پسندیده به یاد زلزله زدگان اندیکا وارد زمین شدند.

          ویژه 
مهــدی مهــدوی کیــا، ســرمربی تیم ملی امید 
و دستیارانش مهمان ویژه بازی پیکان و نفت بودند. 
تیموریان، نصرتی و حوری از دیگر مهمان ویژه بودند. به 
این ترتیب با حضور مهدوی کیا، آندو و نصرتی 3 چهره 

شاخص تیم ملی در جام جهانی ۲006 را شاهد هستیم.

ت
شــ

سنو
عک

هفته اول رقابت های لیگ برتر 

جدال مهاجمان سابق استقلال 

آرمان ملی: رقابــت های هفتــه اول فصــل 
بیست ویکم لیگ برتر از روزگذشته آغاز شد. امــروز 
در مهمترین دیدارها استقلال به مصاف تیم تازه 

لیگ برتری شده هوادار می رود. 
 پیش بازی

دیدار استقــلال و هــوادار، نبــرد میان 
اسطوره های سال های نه چندان دور استقلالی ها 
است. فرهاد مجیدی و رضا عنایتی آبی ترین 
مسابقه فوتبال لیگ برتر را در هفته اول برگزار 
خواهند کرد. در یکطرف این بازی تیم هوادار 
بنفش پوش قرار دارد. تیمی که با هدایت رضا 
عنایتی خیلی زود به لیگ برتر صعود کرد و حالا 
این مربی فرصت دارد تا از دانش خود در لیگ برتر 
استفاده کند و خود را به عنوان مربی بزرگی نشان 
دهد. هوادار در فصل نقل وانتقالات عملکرد 
خوبی داشت و همین موضوع نیز باعث می شود 
آبی ها روز سختی را بگذرانند. در سمت دیگر این 
بازی استقلال حضور دارد که این فصل خود را 
تنها محکوم به قهرمانی می داند. قهرمانی که 
چند سالی است که آبی ها در حسرت آن هستند 
و همیشه قافیه را به رقیب سنتی خود یعنی 
پرسپولیسی ها باخته اند. استقلالی ها در این 
فصل خلاف سال های گذشته با همان کادرفنی 
که لیگ را به اتمام رساندند، لیگ جدید را آغاز 
کرده اند. اتفاقی که تمام بهانه های ممکن را از 
فرهاد مجیدی گرفته و حالا نگاه تمام هواداران 

استقلال به مجیدی است.

 صحبت مجیدی 
فرهاد مجیدی سرمربی تیم فوتبال استقلال 
در نشست خبری پیش از دیدار با تیم هوادار 
اظهارکرد: در خصوص فصل گذشته لیگ برتر، 
نمی خواهم صحبت کنم و حتی به آن نیز فکر 
نمی کنم؛ اما در فصل جدید مدیریت تیم تغییر 
کرد. چندین تغییر نیز در ترکیب تیم داشتیم و در 
مجموع تیم بسیار خوب و جوانی داریم. ان شاءا... در 
فصل جدید بازی های خوبی ارائه بدهیم و هواداران 
نیز از بازی ها و نتایج تیم استقلال خوشحال شوند. 
او در خصوص جذب بازیکنان خارجی گفت: هر 
بازیکنی که توسط تیم استقلال جذب شود، حتما 
توسط سایت باشگاه اعلام خواهد شد. مجیدی در 
خصوص مصدومیت مهدی پور و جلالی و وضعیت 
بازیکنان جدید این تیم بیان کرد: ما ۲ بازیکن 
مصدوم داریم؛ اما بقیه بازیکنان شرایط بازی را 
دارند. اگر سایر بازیکنان شرایطشان مساعد باشد، 
حتما از آنها استفاده خواهیم کرد. او درباره اینکه 
این فصل از ابتدا هدایت آبی پوشان را بر عهده دارد 
و چه نتیجه ای را در پایان فصل پیش بینی می کند، 
گفت: تنها چیزی که به هواداران استقلال قول 
می دهم این است که من و بازیکنان  تمام تلاشمان 
را خواهیم کرد که استقلال موفق شود. سرمربی 
آبی پوشان درباره تیم تازه لیگ برتری شده هوادار 
بیان کرد: تیم هوادار این فصل به لیگ برتر صعود 
کرده است. ما شناخت چندانی از آنها نداریم و 
مطمئنا انگیزه زیادی برای بازی مقابل استقلال 

دارند. این مساله کار ما را سخت می کند و طبیعتا 
روزچهارشنبه بازی راحتی را مقابل آنها نداریم. 
در این خصوص نیز با بازیکنان صحبت کرده ام 
و امیدوارم روزچهارشنبه بازی خوبی را شاهد 
باشیم و بتوانیم سه امتیاز را کسب کنیم. مجیدی 
درباره مدیرعاملی آجورلو در استقلال اظهارکرد: 
تغییر و تحولات اخیر تیم استقلال توسط یک 
مدیر فوتبالی قابل پیش بینی بود و من از آجورلو، 
مدیرعامل تیم فوتبال استقلال تشکر می کنم 
که در مدت زمان کم، مشکلات استقلال را به 
حداقل رساند. ما بعداز مدت ها می دانیم که در چه 
ورزشگاهی تمرین خواهیم کرد و بازیکنان دیگر تا 
ساعت ۱۲ شب  منتظر نمی مانند که محل تمرین 
مشخص شود. مبلغی از قرارداد بازیکنان پرداخت 
شد. آجورلو در کوتاه  ترین زمان ممکن، مشکلات ما 
را به حداقل رساند و مطمئنم با این کادر مدیریتی 
قوی مشکلات استقلال به حداقل خواهند رسید. 
او خاطرنشان کرد: امیدوارم با حمایت هایی که 
آجورلو از تیم، بازیکنان و سرمربی استقلال داشته 
است بتوانیم تیمی در شأن نام استقلال در این 
فصل داشته باشیم. او درباره حضور فرزاد مجیدی 
در تیم استقلال افزود: فرزاد مجیدی و کرمی زاده 
مقداری کسالت داشتند. تست کرونای آ نها منفی 
شد و چون دچار سرماخوردگی هستند، از آنها 

خواستیم در تمرینات شرکت نکنند.
 صحبت عنایتی 

رضا عنایتی، سرمربی تیم فوتبال هوادارتهران 

در نشست خبری قبل از مسابقه با استقلال در 
هفته اول لیگ برتر اظهارداشت: چه زمانی که 
مقابل استقلال بازی کردم و چه در حال حاضر که 
برای اولین بار به عنوان سرمربی مقابل این تیم قرار 
می گیرم، شرایط برایم خیلی دشوار بوده است. 
با تیمی بازی داریم که فوق العاده سخت کوش 
و جنگنده است. تلاش می کنیم بازی خوبی 
انجام دهیم تا هواداران از آن لذت ببرند. تیم ما 
تلفیقی از بازیکنان جوان و باتجربه است. او در 
مورد اینکه تیم های دیگر معتقدند هوادار تیم 
ناشناخته ای است، گفت: بازی های اول لیگ خیلی 
سخت هستند؛ زیرا باید بدون شناخت از حریف 
بازی کنید. ما نسبت به گذشته تغییرات زیادی 
داشته ایم، اما امسال حرف های زیادی برای گفتن 
داریم. بازیکنان ما می خواهند با تمام توان بازی 
کنند و نتیجه بگیرند. امیدوارم روزچهارشنبه بازی 
خوبی از آب در بیاید و همه از آن لذت ببرند. عنایتی 
درباره تغییر مالکیت در باشگاه هوادار، افزود: 
سریال های زیادی بابت انتقال تیم داشتیم و خودم 
در بیش از ۹ جلسه شرکت کرده ام. اواخر با دوستی 
برخورد کردم که خیلی به ما کمک کرد. از علیرضا 
معصومی تشکر می کنم که دستم را بازگذاشت. او با 
تمام وجود به ما کمک کرد. امیدوارم بتوانم در جای 
دیگر برای او جبران کنم. معصومی با اینکه مالک 
شده بود، مصاحبه ای نکرد؛ اما دوستان دیگری 
بودند که به واسطه مالکیت از خرید تیم صحبت 
می کردند. اتفاقات عجیب و غریبی برای من افتاد، 
اما سکوت کردم. نمی توانستم از لحاظ مالی شرایط 
را مهیا کنم، اما در حال حاضر اتفاق خوبی افتاده 
است. علیرضا اسدی، مدیرعامل باشگاه است و در 
مورد اخبار باشگاه پاسخگو خواهد بود. عنایتی 
در مورد تغییر نام هوادار به »دیهیم« گفت: این 
اتفاق هنوز نیفتاده است، اما وقتی مالکیت عوض 
می شود، ممکن است تغییراتی به وجود بیاید. 
دوستانی که در راس کار قرار دارند، می توانند نام 
باشگاه را تغییر دهند که هنوز صددرصد نیست، 

اما فکر می کنم این اتفاق رخ دهد.
 نتایج روزگذشته

پیکان صفر - نفت مسجدسلیمان صفر
پدیده مشهد صفر - آلومینیوم اراک صفر
نساجی مازندران یک - فجرسپاسی صفر

 برنامه دیدارهای چهارشنبه: 
گل گهرسیرجان – تراکتور، ساعت ۱۶:۰۰

استقلال – هوادار ، ساعت ۱۸:۰۰
صنعت نفت آبادان - ذوب آهن، ساعت ۱۸:۰۰

 برنامه دیدار
جمعه ۳۰ مهر

فولاد – پرسپولیس، ساعت ۱۸

خـــبر

دنبال انتقام از فدراسیونی نیستیم 

صالحی امیری: اختلافی با فدراسیون فوتبال نداریم
رئیس کمیته ملی المپیک گفت: المپیک توکیو نباید باعث 

شود از برخی فدراسیون ها انتقام بگیریم.
 رویدادها 

اینکه چه رویدادهایی  سیدرضا صالحی امیری درباره 
می شوند،  معرفی  زمانی  چه  سرپرستان  و  پیش روست 
اظهارداشت: ۵ رویداد در یک سال آینده پیش رو داریم؛ المپیک 
زمستانی با سرپرستی نظریان رئیس فدراسیون اسکی که چند 
جلسه برگزار و چارچوب اعزام ورزشکاران تعیین تکلیف شد. 
ما سهمیه محدود داریم اما حتما حضور خواهیم داشت برای 
اینکه پرچم ایران برافراشته شود و قهرمانان تجربه کسب کنند. 
رئیس کمیته ملی المپیک گفت: اسفندماه امسال بازی های 
داخل سالن آسیا را خواهیم داشت که در تایلند برگزار می شود. 
۵ جلسه تاکنون کادرسرپرستی با حضور فدراسیون ها برگزار 
و سهمیه بازیکنان هر فدراسیون مشخص شده است. با اعزام 
یک کاروان کیفی ارزیابی می کنیم نتایج بهتری نسبت به قبل 
بگیریم. شرط اعزام ما کاروان کیفی و احتمال کسب مدال بالای 

۸۰ درصد است .
 انتخابات کمیته ملی المپیک 

وی درباره انتخابات کمیته و حضورش برای ریاست، گفت: 
هنوز واقعا به جمع بندی نرسیدم، هر زمان تصمیم بگیرم 
اطلاع رسانی خواهم کرد. چه من باشم چه نباشم کمیته مسیر 
خود را ادامه خواهد داد، برنامه ریزی ما این است دیماه برنامه ها 

را آغاز و نیمه اول بهمن انتخابات را برگزار می کنیم. 
 اساسنامه فدراسیون ها 

رئیس کمیته ملی المپیک در پاسخ به سوالی مبنی بر 
اساسنامه جدید فدراسیون های ورزشی و اینکه مشکلی با 
فدراسیون های بین المللی ندارند، خاطرنشان کرد: اساسنامه 
قانون مصوب مجلس را دارد و لازم الاجراست. این اساسنامه با 
روح منشور المپیک در تضاد نیست. ما باید تلاش کنیم با درک 
شرایط منشور المپیک و قوانین داخلی وفاق، همدلی و همگامی 

داشته باشیم.
 المپیک توکیو 

وی درباره نتایج المپیک توکیو، تصریح کرد: ما 
برای رشته های المپیکی فقط در ۲ سال گذشته 
۱۱۲ میلیارد تومان برای آمادگی و اعزام هزینه 
کردیم. نتایج کسب شده قابل دفاع است اما نباید 
محدودیت ها را فراموش کنیم؛ اینکه یکسال ونیم 
در شرایط قرمز بودیم. نکته دیگر تغییرات 

اقتصادی بود، ما برای جاکارتا و المپیک 
جوانان ۲ میلیون دلار هزینه کردیم 

اما برای توکیو هزینه ها بیشتر 
شد. تزلزل در میزبانــی بازی ها 
برای برگزاری از دیگــر مسائل 
بود که خود روی همه کشـورها 

تاثیر داشت. وی در پاسخ به این سوال که قرار بود ارزیابی کمیته 
از عملکرد توکیو منتشر شود، گفت: ما ۳ روز بعداز بازگشت کارها 
را شروع کردیم و ظرف ۱۰ روز به پایان رسید. کمیته به دنبال 
انتقام یا تخریب هیچ فدراسیونی نیست، توکیو هم آخر دنیا نبود و 
نباید باعث شود به واسطه آن از برخی فدراسیون ها انتقام بگیریم. 
وی افزود: تکواندو در توکیو نتیجه نگرفت اما همین رشته هفته 
قبل قهرمان آسیا شد. نسل جدیدی رویش یافته است و من باور 
دارم باید از هر شکستی یک پیروزی جدیدی خلق کنیم. شکست 

نباید باعث تخریب یک فدراسیون شود. 
 فوتبال 

صالحی امیری درباره شرایط تیم فوتبال امید و اینکه 
به نظر می رسد، فدراسیون کمیته را از بطن خارج 
کرده، کمیته چه برنامه ای دارد، گفت: اختلافی 
با فدراسیون فوتبال نداریم، تلاش ما حضور تیم 
فوتبال امید که آرزوی جامعه ایران است، در المپیک 
است. ما تفاهم نامه داریم و کمیته در فرآیند مسائل 
فنی تیم امید دخالــتی نمی کند. انتخاب 
مربی و کادر بر عهده فدراسیون 
است و ما حمایت لازم را 
خواهیم داشت. فوتبال 
از اولویت های ورزش 

قهرمانی است.


